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Opmerkingen / voortgang 

1

Burgemeester Meijer geeft aan dat in het huidige jaarverslag al wordt 

aangegeven welke archieven van derden er dat jaar zijn opgenomen. Hij 

zegt toe in te brengen bij het Archief Gooi en Vechtstreek om deze 

werkwijze te continueren. Tevens zal hij daarbij inbrengen om in de 

jaarverslaggeving dan ook op te laten nemen welke afwegingen er zijn 

geweest om archieven van derden wel óf niet aan het archief toe te 

voegen. 

28-8-2023 Raad Meijer Verwoerd Kirpensteijn

2
De burgemeester zegt toe de commissie twee maal per jaar te 

informeren over de belangrijkste veiligheidscijfers.
18-6-2020 ABM Meijer Verwoerd Caarls

elk half jaar in januari en 

september

Het betreft de belangrijkste veelvoorkomende delicten zoals woninginbraken, 

autoinbraken, geweldsmisdrijven en cyber crime, alsmede overlast en 

verwarde personen. Uiteraard zullen belangrijke ontwikkelingen of 

afwijkingen tussentijds met de commissie worden gedeeld, mocht daar 

aanleiding toe zijn.

3
Wethouder Rebel zegt toe dat de evaluatie van de GR belastingen 

Huizen, Blaricum en Laren zal worden gedeeld met de raad. 
8-9-2022 ABM Rebel de Bruijn Lighthart sep-24

Deze regeling, alsmede de dienstverleningsovereenkomst bedoeld in artikel 

7, en de uitvoering van deze regeling worden 2-jaarlijks geëvalueerd. Het 

eerstvolgende moment vindt plaats voor 1 september 2024 de evaluaties 

hierna vinden 2-jaarlijks aansluitend voor 1 juli van dat betreffende jaar 

plaats.

4

Het college zegde toe erop terug te komen zodra duidelijk is of er wel of 

niet overgegaan zal worden tot naamswijziging van Prins Bernhardplein 

en zal dan de raad en inwoners in kennis stellen.

30-11-2023 ABM College Versluis team GEO dec-23

De commissie Fysiek Domein is met een mededeling geinformeerd 

(raadsinfo week 51) over de reactie van het college. Daarnaast heeft de raad 

(raadsinformatie week 2) de reactiebrief van het college ontvangen op de 

ingekomen brief, welke in de raadsvergadering van 14 december op de B-

lijst is geplaatst. Voorstel: afvoeren

5

Wethouder Rebel zegde toe op een later tijdstip antwoord te geven op 

de gestelde vragen mbt de twee jarige pilot van de MRA 

vertegenwoordiging in Brussel en deze beantwoording te doen 

toekomen aan de commissie.

30-11-2023 ABM Rebel Klompmaker Minning januari Zie raadsinfo 15-12-2023. Voorstel: afvoeren.

6

Wethouder Rebel zegde toe in gesprek te gaan met de accountant waar 

het gaat om de mogelijkheden om beter gebruik te kunnen maken van 

de reserves binnen de kaders van de BBV en de regels die daarin 

gelden.

30-11-2023 ABM Rebel De Bruijn

Dit onderwerp is met de accountant besproken in de collegevergadering 

van 19 december 2023. In dat gesprek is ook de notitie 

incidenteel/structureel  aan de orde gekomen. In het Bestuurlijk Overleg 

Financiële verhoudingen (BOFv) van 21 november 2023 is deze notitie 

vastgesteld waarin afspraken zijn vastgelegd en verduidelijkingen zijn 

opgenomen over de verschillende vraagstukken die onder de noemer 

incidenteel/structureel worden geschaard. Op basis van deze afspraken 

kunnen gemeenten bestaande en nieuwe mogelijkheden toepassen om de 

structurele lasten die volgen uit de maatschappelijke opgaven te dekken uit 

reserves. In de Nota van Uitgangspunten begroting en belastingnota 2025 

van de gemeente Huizen wordt n.a.v. deze notitie aangegeven, dat het 

college bij de Voorjaarsnota 2024 de (on)mogelijkheden van de inzet van de 

algemene reserve zal betrekken bij de (eventueel) benodigde maatregelen 

voor het structureel sluitend maken van de begroting.

Voorstel: afvoeren

7

De burgemeester zegde, voor wat betreft punt 3 van de motie 

“Meer grip op verbonden partijen” toe, dat de agendacommissie via een 

mededeling de raad over de uitvoering van punt 3 van de motie nader 

zal informeren.

14-12-2023 ABM Meijer Griffier  

actueel overzicht van toezeggingen tbv commissievergaderingen januari 2024



8

Wethouder Verbeek zal de commissie informeren over de 

ontwikkelingen rondom de locatie van het speelbos, inclusief de wijze 

waarop met het GNR en omwonenden wordt overlegd. Wethouder 

Verbeek informeert de commissie via een mededeling over de 

procedure die gevolgd moet worden bij de 

omgevingsvergunningsaanvraag voor het speelbos.

20-6-2018 FYD Boom Klompmaker doorlopend

Uitspraak is gedaan en aan de commissie toegezonden met raadsinformatie 

30.1 (24 juli 2023). De beroepen zijn gegrond verklaard vanwege 

ontoereikende motivering op de onderdelen locatie, parkeren en geluid. Het 

college heeft inmiddels besloten voorkeur uit te spreken voor vasthouden 

aan een speelbos op de locatie Sijsjesberg en dus de procedure opnieuw op 

te starten. Het GNR-bestuur heeft in beginsel  besloten opnieuw een 

omgevingsvergunning aan te vragen voor de aanleg van een speelbos op de 

locatie Sijsjesberg. Hieraan is wel een aantal voorwaarden verbonden. Over 

die voorwaarden, die deels de interne bedrijfsvoering betreffen en deels al 

met u zijn besproken, vindt nog afstemming plaats vanuit een positieve 

grondhouding. De eerstvolgende stap zal zijn de extern op te stellen 

juridische analyse over de kansrijkheid van een nieuwe procedure 

omgevingsvergunning.

9

Wethouder Rebel informeert de commissie jaarlijks over de status 

(voortgang, fasering e.d.) van de locaties op de lijst met mogelijke 

woningbouwlocaties.

11-9-2019 FYD Boom Klompmaker Teurlings doorlopend

Nu een woonconferentie in voorbereiding is (collegeprogramma 3.1) en de 

verwachting is dat via de woonconferentie tot woningbouwlocaties kan 

worden besloten, wordt deze toezegging 'on hold' gezet. De commissie heeft 

in zijn vergadering van 30 november 2022 besloten de toezegging op de lijst 

te houden om "vinger aan de pols te houden".

10

De commissie Fysiek Domein wordt via een mededeling geïnformeerd 

over de aanpak van de locatie rond de zeilschool. Daarnaast worden de 

kosten voor het aanbrengen van sanitair in de haven in kaart gebracht.

26-2-2020 FYD
Boom/ Van 

Werven
Versluis eind 2024

Tijdens het vaarseizoen 2021 is tijdelijk sanitair geplaatst tegenover het 

havenkantoor. In het najaar van 2021 is het gebruik van deze voorziening 

geëvalueerd. De commissie is per mededeling over de uitkomst 

geïnformeerd. Tijdens het vaarseizoen 2022 en 2023 is er wederom tijdelijk 

sanitair geplaatst. In 2023 en 2024 worden plannen voorbereid om de 

diverse voorzieningen rond de haven op het gewenste niveau te brengen, 

waarbij ook het realiseren van een permanente toiletvoorziening wordt 

onderzocht. 

11

Het college onderzoekt de mogelijkheid om een deskundig bureau in te 

schakelen om de haalbaarheid van een pilot ‘Alle richtingen tegelijk 

groen voor fietsers’ verdiepend te onderzoeken, waarbij de ervaring in 

andere gemeenten (Enschede, Groningen) nader wordt beschouwd en 

tevens de noodzakelijke civieltechnische ingrepen en financiële 

gevolgen daarvan in beeld worden gebracht. Vooralsnog is hier echter 

geen budget voor beschikbaar.

27-1-2021 FYD Van der Kleij Versluis Molenaar 2024

De commissie Fysiek Domein is met een mededeling geinformeerd 

(raadsinfo week 51) over de uitkomsten van het onderzoek en de conclusie 

van het college. Voorstel: afvoeren

12

Wethouder Verbeek zegt toe de raad op de hoogte zullen houden van 

het proces om een alternatieve locatie te vinden voor de uit het Bad 

Vilbelpark afkomstige graffitimuur, welke locatie tevens kan rekenen op 

draagvlak bij de omwonenden voor de plaatsing van de graffitimuur

8-7-2021 raad/FYD Van Werven Versluis Gribnau 2024

Het college heeft op 25 januari 2022 besloten om een Integraal gebiedsplan 

Huizer- en Gooierhoofd op te stellen binnen de Kustvisie. In dit plan moet 

worden opgenomen of en zo ja hoe de graffitimuur in dit gebied kan worden 

geïncorpereerd.

13

Wethouder Van Werven zegt toe dat er in 2023 plannen aan de raad 

zullen worden voorgelegd voor onderhoud van zowel de Oude- als 

Nieuwe begraafplaats. De uitvoering van motie M2 zal onderdeel zijn 

van de plannen.

3-11-2022 raad/FYD Van Werven Versluis De Vries 2023/2024

Medio 2023 is gestart met de planvorming voor de beheersituatie op de 

begraafplaatsen. Het gaat om een veelomvattende opgave waarbij in 2023 

gewerkt wordt aan de beheersverordening, exploitatie en de beheerplannen. 

De reactie op motie M2 is in het weekbericht van week 51 aan de commissie 

Fysiek Domein toegezonden. Hierin is ook opgenomen dat In het eerste 

kwartaal van 2024 de commissie zal worden geïnformeerd over het vervolg. 

14

Ter uitwerking van het collegeprogramma zal het college met een opzet 

komen voor uitbreiding terras- en horecamogelijkheden, waarover de 

commissie haar wensen en bedenkingen naar voren kan brengen.

30-11-2022 FYD Rebel Klompmaker Geagendeerd in commissie 31 januari 2024.



15

Wethouder Boom heeft toegezegd om middels een mededeling

een terugkoppeling te geven over de definitieve planning met betrekking 

tot locatie Silverdome. Deze mededeling zal volgen nadat een gesprek 

heeft plaatsgevonden met de initiatiefnemer. 

3-4-2023 FYD Boom Klompmaker

Initiatiefnemer heeft uitstel gevraagd voor de realiseringstermijn (eind 2024). 

Hierop is gereageerd dat uiterlijk 1 november 2023 een meer onderbouwde 

reactie wordt verwacht van initiatiefnemer. Tegelijkertijd is initiatiefnemer 

gewezen op de mogelijkheden van de subsidieregeling ‘Startbouwimpuls’. 

Op 1 november is geen concrete planning overgelegd. Daarmee is niet 

voldaan aan onze voorwaarde. Wij hebben besloten juridisch advies in te 

winnen over de positie van de gemeente en hoe binnen de contractuele 

afspraken een oplossing kan worden afgedwongen. Voorstel: op de lijst 

handhaven, totdat een nieuwe planning is ontvangen en gedeeld met de 

commissie of een procedure beëindiging van de overeenkomst wordt 

opgestart.

16

Wethouder Van Werven zegde toe om te zijner tijd, nadat de eerste 

gesprekken met de bewoners hebben plaatsgevonden, bij de 

gemeenteraad terug te komen met eventuele mogelijkheden voor het 

meenemen van een kunstwerk bij het maken van de plannen voor de 

herinrichting van de wijk Stad en Lande. 

13-7-2023 raad/FYD Van Werven Versluis Taouali 2025 Wordt meegenomen in de verdere planuitwerking.

17

Wethouder Boom heeft toegezegd om op het moment dat het

uitvoeringsontwerp van de HOV/Oost west as concreet is, een 

bijeenkomst voor de commissie te beleggen om hierover het gesprek 

met elkaar aan te gaan. 

13-9-2023 FYD Boom Klompmaker Q1 2024

Het gaat om Definitief Ontwerp / UitvoeringsOntwerp (DO/UO). DO's voor de 

drie tracés zijn gereed. Informatiebijeenkomst voor de raadsleden wordt 

daarom gepland (12 februari 2024, voorafgaand aan de fractieoverleggen). In 

het eerste kwartaal ligt de vraag op tafel hoe we de uitvoering gaan 

organiseren en met welke partij. BAM is de voor de hand liggende partij voor 

de uitvoering. Afwegingsaspecten daarbij zijn (1) marktconforme prijs voor 

de uitvoering, (2) één op één gunning in relatie tot aanbestedingsrecht en (3) 

een gedragen uitvoeringscontract. Hier zal ook een raadsbesluit op moeten 

volgen. De planning is er nu op gericht dat voor de zomervakantie met de 

uitvoering kan worden gestart (uitgaande van een tijdig en positief 

raadsbesluit en een uitvoeringscontract met BAM).

18

Wethouder Boom zegde toe om na te gaan of het mogelijk is om een 

document te verstrekken waarin de verschillen van het ontwerp 

omgevingsvisie zichtbaar zijn, zodat duidelijk is wat er waarmee gedaan 

is.

29-11-2023 FYD Boom Klompmaker Minning januari
Raadsinformatie 26/1/24

Voorstel: afvoeren.

19

Wethouder Rebel zegde toe de beantwoording nog schriftelijk toe te 

sturen van de vragen van de heer Koning (Leefbaar Huizen) over de 

zonnepanelen

4-12-2023 FYD Rebel Klompmaker Weijland januari Zie raadsinfo 22-12-2023. Voorstel: afvoeren.

20

Wethouder Rebel zede toe de beantwoording nog schriftelijk toe te 

sturen van de vragen van mevrouw Rienstra (GroenLinks) over de 

Provinciaal Programma Landelijk Gebied (PPLG).

4-12-2023 FYD Rebel Klompmaker Minning januari Zie raadsinfo 15-12-2023. Voorstel: afvoeren.

21

Wethouder Rebel zegde namens het college toe om de door de fractie 

van Dorpsbelangen Huizen diverse gestelde vragen schriftelijk te 

beantwoorden.

4-12-2023 FYD Rebel Klompmaker Siepel Q1 2024 Zie raadsinfo week 4. Voorstel afvoeren.

22

De burgemeester zegde toe, dat twee vragen van de heer Horst die naar 

het oordeel van de voorzitter geen relatie hebben met de kwestie van de 

HOV, separaat schriftelijk zullen worden beantwoord.

14-12-2023 FYD Van Werven Filius Bohm Q1 2024 Zie raadsinfo week 4. Voorstel afvoeren.



23

Wethouder Boom zegde toe dat het college inzake Integraal 

Huisvestingsplan Onderwijs 2024-2050 met de volgende twee visies, 

inclusief bijbehorend financieel plaatje (dekkingsopties), naar de raad zal 

komen, zodat die in samenhang met elkaar in de raad besproken 

kunnen worden:

1. een onderwijskundige visie op het onderwijs (integraliteit)

2. een visie op de toekomst en de ambities (huisvesting).

       

Via een mededeling aan de commissie Sociaal Domein in januari a.s. zal 

aangeven binnen welke termijn beide versies tegemoet gezien kunnen 

worden.

14-12-2023 FYD Boom Filius Hogenbirk Q2 2024

Wij zijn bezig met het opstellen van een gemeentelijke visie op integrale 

kindcentra. Deze visie gaan wij zowel inhoudelijk als financieel vertalen in het 

IHP. De visie, ambitie en financiele vertaling is gereed voor de behandeling 

van de voorjaarsnota/begroting 2025. 

24
Wethouder Verbeek zegt toe over een half jaar opnieuw met de 

omwonenden de situatie rond De Boerderij te evalueren.
1-11-2018 SOD Van Werven Filius Van Hove Q1 2024

In het collegeprogramma 2022 -2026 staat dat "de subsidie-afspraken met 

betrekking tot De Boerderij worden geëvalueerd, en onderzocht wordt of er 

verruiming van het gebruik mogelijk is." 

In aanmerking wordt genomen dat tot verruiming van de activiteiten pas kan 

worden overgegaan nadat hierover via de weg van bepaling 6.1 van de 

mediation-overeenkomst een akkoord is bereikt tussen de directie van 

Spant! en een vertegenwoordiging van direct omwonenden. 

De verkennende gesprekken hierover vinden momenteel plaats.

25

Wethouder Van Werven zegt toe bij het nog te realiseren beleidsplan 

schuldhulpverlening een oplegger te voegen met een planning voor de 

implementatie van de aanbevelingen van de Rekenkamer.

29-11-2022 SOD Van Werven Filius Aartsen Q1 2024
De aanbevelingen worden verwerkt in het nieuwe beleidsplan 

bestaanszekerheid

26

Wethouder van Werven zegde toe, dat zodra er voor de gemeente meer 

duidelijkheid is over de financiële uitkeringen van het rijk aan de 

gemeente voor de periode na 2026, de toekomst van het Huizer 

Museum voor behandeling in de raad zal worden geagendeerd voor 

besluitvorming over de gemeentelijke financiële ondersteuning van het 

Museum voor de periode na 2026.  

Tevens zegde zij toe, dat zij 1x per half jaar de commissie Sociaal 

Domein zal informeren over het verloop en/of de uitkomsten van de 

gesprekken die met het Huizer Museum zullen worden gevoerd. Als uit 

de gesprekken met het Museum blijkt dat er nog problemen worden 

ondervonden, zal de gemeente met het Museum blijven meedenken 

over oplossingen.

15-12-2022 Raad Van Werven Filius Van Hove doorlopend

Zoals aangegeven bij de wensen nieuw beleid in de voorjaarsnota: op dit 

moment is het, gelet op de verwachtingen van het structureel 

meerjarenperspectief, af te raden om nieuwe structurele verplichtingen aan 

te gaan. Met het museum is in juli besproken dat het nu niet het moment is 

om plannen voor een nieuw museum te starten. Het bestuur werkt aan 

mogelijkheden om de positie van het museum te versterken. Wij zullen 

hierover regelmatig het gesprek met het bestuur voeren.

27

Wethouder Van werven zegt toe dat de nieuwe manier van werken op 

het gebied van toekennen van huishoudelijke hulp geëvalueerd zal gaan 

worden. Een terugkoppeling van deze evaluatie wordt opgenomen in de 

Bestuursrapportage Sociaal Domein.

24-1-2023 SOD van Werven Filius Meijer Q1-Q2 2024 De evaluatie inkomenstoets zal plaatsvinden in Q1/Q2 2024

28

Wethouder Van der Kleij zegt toe de commissieleden te informeren over 

het proces en de uitkomsten van het onderzoek met betrekking tot het 

beheren van de buitensportaccommodaties

9-5-2023 SOD Van der Kleij Filius Schoppen Q4-2024

Dit is onderdeel van de beleidsprogramma's 2024 en onderdeel

van de reguliere uitvoering. 

Voorstel: toezegging afvoeren.

In de commissievergadering van september is besloten om deze op te lijst te 

laten staan als zijnde aandachtspunt.

29

Wethouder Van der Kleij zegde toe, dat er nadere informatie volgt over 

de gemeentelijke ondersteuning van ouders als het gaat om 

babyspullen.

6-7-2023 raad/SOD Van der Kleij Filius Haak Q1-2024
Zodra de besluitvorming is afgerond volgt een mededeling, naar verwachting 

voor de commissivergadering van 30 januari. 

30

Wethouder Van Werven zegde toe dat zij zal doorgeven hoeveel er van 

de budgetten (2 tranches) over is . Ook gaat zij kijken naar het 

ontschotten.

27-6-2023 SOD Van Werven Filius Van Hove Q1 2024
Meer informatie hierover zal bij de behandeling van de vernieuwde 

cultuurnota gegeven worden.

31
Wethouder Van der Kleij zegde toe de Commissie SD te informeren over 

de ontwikkelingen over de regionale initiatieven rond dierenwelzijn. 
18-9-2023 SOD Van der Kleij Filius van Steenbergen Q1-2024

De commissie Sociaal Domein is tijdens de vergadering van 28 november 

2023 middels een mededeling geinformeerd over de stand van zaken 

rondom dierenwelzijn vanaf 2025. Er wordt een raadsvoorstel voorbereid 

welke naar verwachting zal worden aangeleverd voor de vergadering van 21 

maart 2024. 



32

Wethouder Boom zegde toe dat er, na oprichting van een regionaal 

meldpunt, gecommuniceerd zal worden over goed verhuurderschap 

voor gemeenten.

17-10-2023 SOD Boom Klompmaker De Vries Q1 2024 Zie mededeling 7, commissie SD 30 januari 2024. Voorstel: afvoeren.

33

Wethouder Van Werven zegde toe de commissie Sociaal Domein via 

een mededeling nog nader te informeren over de inzet van rijksmiddelen 

voor aanpak overlast van personen met verward/ onbegrepen gedrag.

14-12-2023 SOD Werven Filius Van den Berg Q1 2024 Mededeling is aan de commissie verzonden. Voorstel: afvoeren van lijst.


